
AGENDA ALGEMENE JAARVERGADERING 2024 
 
Zaterdag 27 januari 2024 in de Zoete Inval te Haarlemmerliede. Inloop 20.00 uur, 
start vergadering 20.30 uur. 
 
 
   1.  -  Opening. 
   2. -   Bestuursmededelingen  
   3.-    In en uitgaande post 
   4. -   Goedkeuring notulen vergadering/verslagen:  
           secretaris en penningmeester 2023.   
   5. -   Bestuursverkiezing. (wie aftredend en wie herkiesbaar). 
   6. -   Financiën  
   7. -   Federatie nieuws 
   8. -   Commissies 
   9. -   Website 
 10. -   Vaste data 2024. 
 11. -   Te nemen besluiten. 
 12. -   Decharge voor gevoerd bestuursbeleid. 
 13. -   Rondvraag.  
 14. -   Sluiting. 
 
 
 
 
 
 
 
PARKEER ADRESWIJZIGING 
 
Van Parkeer Service kregen wij het verzoek om vóór 1 februari a.s. de adres 
wijzigingen van onze leden door te geven, dus ben je na 1 februari 2023 verhuisd, 
graag dit even aan ons doorgeven anders gaat het fout met je parkeer vergunning. 
 
De leden die dit jaar voor het eerst staan worden apart benaderd.  
 
 
 
 
 
JAARVERSLAG SECRETARIAAT 2023 

Afgelopen jaar zijn helaas overleden: Kampeerder Hans Angel, kampeerder Pieter 
Robinson, kampeerder Nel van de Pol, kampeerder Jorrit Dekker, oud kampeerder 
mevr. Coba Zurburg en kampeerder Coby Spithorst. Wij wensen de familie en 
vrienden heel veel sterkte. 

In het afgelopen jaar zijn er 11 nieuwe leden geplaatst waarvan er 8 kinderen van 
kampeerders en/of oud kampeerders zijn, het strandbloed kruipt door de aderen. 

Nieuw was dit jaar de evenementen flyer met dank aan Senna Snel. 



Ook zijn er dit seizoen 8 huisjes verkocht, en bij de goedbezochte jaarlijkse 
verplaatsvergadering hebben we een behoorlijk aantal verplaatsingen gehad en 
natuurlijk weer een aantal donateurs blij kunnen maken met een plekje voor 2024.  

Ook zijn wij dit afgelopen jaar begonnen met een nieuw kassasysteem in het begin 
was het voor iedereen even wennen maar uiteindelijk is alles goed gekomen en zelfs 
de andere verenigingen zijn enthousiast en denken er ook over dit systeem aan te 
schaffen. 

Omdat ons aller penningmeester Mary Knemeijer er na jaren mee gaat stoppen is er 
een nieuwe penningmeester opgestaan en wel Guido Biessen, die ook al jaren op 
het strand staat. Tijdens de Algemene Leden vergadering van a.s. 27 januari zullen 
we Mary bedanken voor al haar werk en Guido verwelkomen (natuurlijk na 
stemming). Tevens zullen we afscheid nemen van bestuurslid Tony Gerritsen. Hij 
stopt met kamperen. 

Maar we lopen op de zaken vooruit. Afgelopen juli hebben wij één van de ergste 
stormen (Polly) gehad en waren wij als gepensioneerden getuige van het 
ineenstorten van een bouwhuisje. Na het opzetten van een crisiscentrumpje, konden 
wij vele kampeerders die belden geruststellen en samen met een aantal aanwezige 
kampeerders hand en span diensten kunnen verrichten bij andere huisjes die 
dreigden om te waaien. Gelukkig is de schade beperkt gebleven en is het ingestorte  
huisje weer opgebouwd.  

De organisatie van Luminosity had meer grond in beslag genomen voor hun 
evenement en dat daardoor een deel van het podium recht voor de neus (huisje) van 
een paar van onze kampeerders stond. Hier is natuurlijk tegen geageerd en het 
laatste woord is hier nog niet over gesproken. 

Helaas was de maand juli verregend en hebben we op de eerste rij nog nooit zo veel 
moeten scheppen, als gevolg hiervan hebben de mensen van vak 3 en vak 2 op 
eigen initiatief de zogenaamde schapenhekjes aangeschaft. 

De diverse evenementen commissies hebben leuke en gezellige feesten en 
evenementen georganiseerd en het klaverjassen loopt ook altijd goed er komen zelfs 
mensen van de camping boven. Ook waren er weer leuke activiteiten georganiseerd 
door de sportcommissie. Voetvolley, jeu des boules waren ook weer goed bezocht 
ondanks dat er sommige evenementen wegens rot weer uitgesteld moesten worden. 
Dit alles was natuurlijk niet mogelijk geweest zonder de geweldige barcommissie. 
Hulde aan al deze vrijwilligers. Mocht je nu denken “ik heb dit of dat gemist” geen 
probleem je kan altijd zelf iets organiseren als er een dag/avond beschikbaar is. 

Tevens zijn we bezig met een soort omroep app. Dat houdt in dat de omroeppalen 
zullen verdwijnen. Op de benedenrij hoor je toch niks, behalve als sommige 
kampeerders met een hele luide stem omroepen. Tevens worden de kabels stuk 
geknaagd door konijnen en muizen. Voortaan zullen de berichten via de “omroep” 
app worden verspreid. Op de Jaarvergadering zal e.e.a. worden uitgelegd. 

Zoals je al in de brief van onze voorzitter Bobby hebt kunnen lezen is de gemeente 
Zandvoort van plan ons stageld/huur behoorlijk te verhogen. Daarover is de federatie 



natuurlijk in verweer en zodra hier iets over te melden valt hoor je dit natuurlijk 
meteen.  

Even terugkomend op het plaatsen van de onderschoeiing van de bovenrij . Er is een 
aantal jaren geleden op de jaarvergadering besloten dat de schoeiingen pas 
geplaatst worden als de jalons (rood witte palen) geplaatst zijn, zodat we één rechte 
lijn onderschoeiingen hebben. Helaas is deze beslissing niet door iedereen 
onthouden, vandaar we dit hier nog maar even aanhalen. 

Als laatste willen we nog even melden dat onze toiletunits meegenomen zijn naar het 
terrein van ABC om weer wat reparaties uit te voeren. Deze reparaties worden weer 
(net als de vorige renovatie) geheel op vrijwillige basis door een aantal leden 
uitgevoerd. Het zou het prettig zijn als je de toilet en doucheruimte gebruikt zoals je 
thuis gewend bent. Tevens zijn er nieuwe zogenaamde aluminium opstappers 
gekocht omdat de houtenvlonders uit elkaar vielen. 

Nog even een geheugensteuntje onze jaarvergadering zal op 27 januari a.s. 
gehouden worden in Hotel de Zoete Inval te Haarlemmerliede, zaal open 19.30 uur 
en start vergadering 20.00 uur. De agenda hiervan wordt nog toegestuurd. Houdt er 
rekening mee dat er getekend moet worden voor aanwezigheid, dit is tevens geldig 
als aanvraag voor het volgende jaar. Kun je absoluut niet bij de vergadering 
aanwezig zijn stuur dan een mailtje naar het secretariaat met je afmelding. 
secretariskva@gmail.com  

Wij wensen alle kampeerders en hun familie hele fijne kerstdagen en een heel 
gelukkig en vooral zonnig….2024. 

Het secretariaat JoFer (Joke en Ferry) 

 

 
 


